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Protokół Nr 12/19 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego, które 

odbyło się 24 maja 2019 roku w sali nr 202 w Urzędzie Marszałkowskim Województwa 

Świętokrzyskiego w Kielcach, w godzinach 09.10 – 11.50. 

 

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Posiedzenie prowadzili: Przewodnicząca Komisji, Pani Magdalena Zieleń. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz osoby zaproszone do udziału zgodnie 

z listami obecności stanowiącymi załączniki nr 2 i 3 do protokołu. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła  do realizacji następujący porządek obrad: 

1. Omówienie sprawozdań rocznych z wykonania planów finansowych za 2018 rok 

przedłożonych przez spółki prawa handlowego, w których Województwo 

Świętokrzyskie posiada pakiet udziałów / akcji. 

2. Sprawy różne. 

 

Materiały do pkt. 1 stanowią załączniki do akt Komisji Budżetu i Finansów. 

 

Przebieg posiedzenia 

Ad 1. 

W punkcie tym nastąpiło przedstawienie sprawozdań rocznych z wykonania planów 

finansowych za 2018 rok przedłożonych przez spółki prawa handlowego, w których 

Województwo Świętokrzyskie posiada pakiet udziałów / akcji przez: 

1. Pana Edwarda Choroszyńskiego, Prezesa Świętokrzyskiej Kolejki Dojazdowej 

"Ciuchcia Expres Ponidzie" Sp. z o.o. 

2. Pana Tomasza Jakubczyka, Prezesa Funduszu Poręczeniowego Województwa 

Świętokrzyskiego Sp. z o.o. 

3. Pana Krzysztofa Kobrynia, Prezesa Funduszu Pożyczkowego Województwa 

Świętokrzyskiego Sp. z o.o., Pana Jarosława Łukasika, dyrektora ds. sprzedaży  

w Funduszu Pożyczkowymi oraz głównego księgowego. 
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4. Pana Pawła Łaski, Prezesa Świętokrzyskiego Centrum Innowacji i Transferu 

Technologii Sp. z o.o. 

W związku z powyższym odbyła się szeroka dyskusja, w której głos zabrali: Przewodnicząca 

i Wiceprzewodniczący Komisji, wicemarszałek województwa Renata Janik, członek 

zarządu Mariusz Gosek, radni Janusz Koza, Marek Strzała, Jolanta Tyjas oraz Prezesi 

spółek prawa handlowego, w których Województwo Świętokrzyskie posiada pakiet 

udziałów / akcji oraz Dyrektor Łukasik wraz z głównym księgowym. 

 

Szczegółowe materiały, które były podstawą do przeprowadzenia ww. dyskusji stanowią 

załącznik nr 4 do protokołu.   

Ad 2. 

W sprawach różnych głosów nie było. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

    Magdalena Zieleń  

 

Protokół sporządziła:       

Justyna Kobiec - Pronobis        

 


